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Zápis z jednání komise č. 3 

 

Datum konání: 15. 6. 2015 

Místo konání: salonek v budově radnice  

Přítomni (viz. prezenční listina): Ing. Bc. Pavel Celý, Miroslav Smolík, Josef Balous, Mgr. Pavel 

Navrátil, Viktor Kupský, Ing. Ivan Pařízek, Zdeněk Radiměř, 

Ing. Petr Toman, Mgr. Vojtěch Valihrach 

Omluveni: Jiří Rovenský 

Hosté: Ing. Petra Hrušková 

Zapisovatelka: Ing. Petra Hrušková 

Ověřovatel: Ing. Bc. Pavel Celý 

Čas jednání: 17.00 – 18.00 h 

Program jednání:  

1. „Program rozvoje města 2015 – 2018“ 

2. Prezentace spolků v průběhu roku 

3. Podpora spolků z rozpočtu města – současný stav a výhled na příští roky 

4. Různé 
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Průběh jednání: 

Na úvod předseda komise pro spolkovou činnost přítomné přivítal a seznámil je s programem jednání: 
1. „Program rozvoje města 2015 – 2018“ 
2. Prezentace spolků v průběhu roku 
3. Podpora spolků z rozpočtu města – současný stav a výhled na příští roky 
4. Různé 

Dál členy informoval, že došlo ke změně na pozici tajemníka komise, kde slečnu Vandu Vykydalovou, 
vystřídala slečna Barbora Vajčnerová.  

1. Program rozvoje města 

Předseda členy komise informoval, že by měli projít a seznámit se s programem rozvoje města, případně 
jej doplnit. 

Program rozvoje města zahrnuje tyto části: 
I. Investice a podpora zaměstnanosti 
II. Školství – činnost spolků by měla směřovat především ke spolupráci s Domem dětí a mládeže, 

jehož se od 1. 1. 2015 stalo město Kyjov zřizovatelem  
III. Životní prostředí – zde je potenciál spolků, zejména včelařů k výsadbě stromů, dál by se měla 

věnovat pozornost rozoraným polním cestám  
IV. Veřejné služby – předseda upozornil na konání hovorů s občany 
V. Sport a volný čas – v současné době se řeší umělá ledová plocha, která má být zkušebně umístěna 

na stadionu na venkovním basketbalovém hřišti, což se Mgr. Navrátilovi nezdá jako vhodný 
prostor, toto je potřeba ještě dořešit, etapově bude probíhat rekonstrukce koupaliště, je 
v plánu vybudovat odpočinkovou zónu Polámané a velmi pozitivně zhodnotil předseda 
propojení Kyjova a Bohuslavic cyklostezkou 

VI. Kultura – mělo by dojít k lepšímu využití náměstí ke kulturním akcím o víkendech, město Kyjov 
převzalo do vlastnictví areál Jančovky a konání Slováckého roku 

VII. Doprava 
VIII. Sociální oblast – domov mládeže – vybudování startovacích bytů pro mladé. 

Mgr. Navrátil upozornil, že by měl být využíván městský rozhlas k hlášení významných kulturních akcí, 
přerušení dodávky el. energie a podobným záležitostem. Předseda komise informoval, že toto stanovisko 
již komise předala do RM.  

2. Prezentace spolků 

Spolky by měly svou činnost prezentovat zejména v rámci Slováckého roku – včelaři i chovatelé se zde 
prezentovat budou. 

Jak již bylo zmiňováno, můžou se také prezentovat výsadbou stromů – plánuje se výsadba kolem 
cyklostezky, zatím se řeší vlastnictví těchto pozemků – řeší Mgr. Pírková. 

Také by měly být vysazovány stromy v rámci projektu „Stromy života“ – p. Smolík upozornil, že by bylo 
vhodné v rámci tohoto projektu stromy vysazovat u hřbitova, ne u cyklostezky, kde by měly být stromy 
vysazeny „naráz“. 

Předseda komise přítomné upozornil, že na webových stránkách města je k dispozici „kalendář akcí“, kde 
můžou spolky uveřejňovat své akce. 

3. Podpora spolků z rozpočtu města – současný stav a výhled na příští roky 

Ing. Hrušková přítomné informovala, že od roku 2015 byl novelizován zákon č. 250/2000 Sb., 
o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, kde došlo k úpravě pravidel pro udělování dotací. Dle 



Město Kyjov 

Komise pro spolkovou činnost 

3 

 

tohoto zákona lze poskytovat dotace trojím způsobem: na základě individuální žádosti žadatele, na 
základě vypsaného dotačního programu a na základě zvláštního zákona. V příštím roce bude město Kyjov 
vypisovat dotační programy. Jednou z povinných náležitostí programu jsou kritéria hodnocení žádostí. 
Vzhledem k tomu, že komise navrhují výši dotace, měli by stanovit kritéria, na základě, kterých návrhy 
zpracovávají. 

Členům komise byly poskytnuty 2 dotační programy, aby si udělali představu o dotačních programech 
a kritériích hodnocení, a to dotační program na podporu kulturních a společenských aktivit vyhlašovaný 
městem Pardubice a dotační program na podporu aktivit v oblasti kultury vyhlašovaný Jabloncem nad 
Nisou.  

4. Různé 

Některým členům nepřišla pozvánka na zasedání komise, ve kterém komise zpracovávala návrhy na 
udělení dotací. Zřejmě došlo k nedorozumění, proto členové komise na prezenční listinu uvedli opět své 
kontakty. 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: 

 

Úkoly: 

- Předseda komise připraví návrh kritérií hodnocení spolků pro dotace z rozpočtu města a předloží 
členům k přípravě další schůzky komise. 

 

Další schůzka komise se uskuteční ve druhé polovině srpna či začátkem září. 

 

Zapsala Ing. Petra Hrušková, 15. června 2015. 
 
 
 
 
 
 
 

Ing. Bc. Pavel Celý 

 

 

 


